
ZAPISNIK 

s dvanaestog sastanka Upravnog odbora Hrvatskoga meteorološkog društva 

održanog 15. 2. 2008. godine u knjižnici DHMZ-a, s početkom u 14 sati. 

   Upravni odbor: Alica Bajić, Zvonko Žibrat, Davor Nikolić, Sonja Vidič, Maja Telišman 
Prtenjak, Višnja Vučetić 

   Nadzorni odbor: Antun Marki 

   Sud časti: - 

   Ispričani: Duško Kraljev, Marjana Gajić Čapka, Ivan Ljuština 

   Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika sa prošlog sastanka UO HMD 
2. Izvještaj o radu u 2007. godini 
3. Plan rada za 2008. godinu 
4. Financijski izvještaj za 2007. godinu 
5. Financijski plan za 2008. godinu 
6. Članstvo - članarina, novi članovi 
7. Izlet u Split 
8. Razno - popularna predavanja itd. 

Ad 1.  

   Sastanak je otvorila predsjednica Društva Alica Bajić i predložila dnevni red na koji nije 
bilo primjedbi. 
Na zapisnik prošle sjednice UO nije bilo primjedbi, pa je prihvaćen jednoglasno. 

Ad 2. 

   Alica Bajić je prezentirala izvješće o radu HMD u 2007. godini, te izvješće o međunarodnoj 
suradnji za 2007. godinu. Maja Telišman Prtenjak pita da li su rezultati dobiveni akcijom 
Brački povjetarac obrađeni i objavljeni s obzirom da akcija traje 14 godina. Alica Bajić 
odgovara da je veći dio rezultata objavljen u tri rada tiskana u Hrvatskom meteorološkom 
časopisu, te da je u planu izrada kratke publikacije koja bi opisala akciju i navela najvažnije 
rezultate.  
Nakon kraće diskusije izvještaj je jednoglasno prihvaćen. 

Ad 3. 

   Alica Bajić je prezentirala Plan rada za 2008. godinu, te Plan međunarodne suradnje za 
2008. godinu. Planovi su jednoglasno prihvaćeni. 

 

 



Ad 4. 

   Alica Bajić je prezentirala financijsko izvješće za 2007. godinu. Višnja Vučetić upozorava 
na problem financiranja Hrvatskog meteorološkog časopisa za koje Ministarstvo znanosti, 
obrazovanja i sporta svake godine daje sve manje iznos i to u sve kasnije uplaćenim ratama, 
pa postoji mogućnost da se i ne dobiju sve očekivani novci. Problem je u tome da MZOS ne 
potpisuje ugovore s udrugama o financiranju časopisa, već izdaje rješenja dinamikom i 
brojem usklađenim s njegovim financijskim mogućnostima.  

Zvonko Žibrat predlaže da se ima u vidu potreba da Društvo ima svoje prostorije i uredsku 
opremu čime bi dobilo na ozbiljnosti i dostupnosti. Problem je u troškovima najma i 
održavanja prostora koje s postojećim prilivom sredstava Društvo ne može pokriti. 
Dogovoreno je da da Žibrat ispita mogućnosti i uvjete za dobivanja takvog prostora. Također, 
predlaže se da se uputi molba DHMZ-a da se u novoj zgradi Zavoda predvide prostorije i za 
HMD, temeljem Ugovora o suradnji kojeg su HMD i DHMZ potpisali. Dogovoreno je da se 
takva zamolba uputi ravnatelju DHMZ-a. 
 
Nakon diskusije, financijsko izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 

Ad 5.  

   Plan financija za 2008. godinu prezentirala je Alica Bajić. Antun Marki predlaže da se 
predvidi da se 10% od planiranih sredstava stavi na raspolaganje UO HMD za nepredviđene 
troškove. Nakon diskusije i uz manje izmjene financijski plan je prihvaćen jednoglasno.  

Ad 6.  

   Alica Bajić daje spisak onih članova koje prema Statutu Društva ispunjavaju uvjete da ih se 
izbriše iz evidencije članova. Prihvaćeno je da se članovi koji nisu uplatili članarinu za 2006. 
godinu ispišu iz evidencije članstva. 
 
U Društvo je primljena Vlatka Bulešić, meteorolog iz Zagreba. 

Ad 7.  

   Davor Nikolić je prezentirao plan izleta u Split i okolicu koji je planiran za 19. i 20. travnja 
2008. 
Jesenski izlet još nije do kraja isplaniran, ali postoji mogućnost odlaska u Ogulin, o čemu će 
UO obavijestiti Ivan Ljuština koji je poduzeo pripremne radnje. 

Ad 8.  

   Što se tiče popularnih predavanja, zaključeno je da se članovima pošalje upitnik u kojem bi 
se izjasnili koje ih teme interesiraju, te da li su voljni održati predavanje o pojedinoj temi. 
 
Alica Bajić obavještava da je nova WEB stranica Društva u izradi. 
 
Alen Sajko je mailom obavijestio UO o agresivnom i neprihvatljivom ponašanju udruge 
Crometeo, koja se sve više širi na tiskane i elektronske medije, dajući prognoze vremena, 
pišući tekstove o klimatskim promjenama i slično. Predlaže da se zauzme stav o tome. Sonja 



Vidič predlaže da se na stranicu Društva stavi kratka izjava HMD-a općenito o 
neprihvatljivosti popstupaka sličnih onima udruge Crometeo. Prijedlog je prihvaćen i Sonja 
Vidič će predložiti tekst izjave koji će se dati UO na usvajanje.  

  

Sastanak je završio u 16:00 sati. 

Zapisničar: 

Davor Nikolić 

 


